
Hvad er der sket i poloafdelingen siden sidste generalforsamling?

Vi har afholdt træninger 5 gange om ugen i løbet af sommeren. 2 for divisionsholdet. 3 for ligaholdet.

Vi har deltaget i Danmarksturneringen. 5 stævner over sommeren. Vi har opstillet 2 hold i turneringen. Et

holdt i 2. division og et hold i ligaen. Ligaholdet endte på en 4. plads.

Vi afholdte finalestævnet i turneringen i Odense i august. Det var en stor opgave som trak på mange

kræfter.

Odense Kajakklub har en stor repræsentation over de danske landshold. Inde over de forskellige landshold

har vi fra Odense haft:

- Signe på damelandsholdet.

- Helge på u21 landsholdet.

- Martin og Tore og Jon på herrelandsholdet.

- Nikolaj og Philip som landsholdstrænere.

Odense har været vært for en lang række landsholdssamlinger. Odense kajakklub har derfor været med til

at støtte landsholdene med overnatning og mere.

Poloafdelingen har afholdt en lang række polterabend og skolearrangementer. Det har polstret vores

økonomi og hjulpet med eksponering.

Over efteråret rykkede træningen indenfor. Der har været 2 træningsdage om ugen. Motionsrummet i

klubben har også været velbesøgt af polofolk.

Der er startet begynderhold. Stor tilslutning med 15 inde over og prøve det af. Af dem er 4 blevet og har

meldt sig ind. Vi starter nyt hold igen inden sommer.

Vi har startet et ungdomshold. Det er det første forsøg på at starte en ungdomsafdeling i mange år og der

kommer derfor til at være rullende start.

Vi kører et projekt for DKF hvor vi opgraderer Danmarksturneringstraileren.

Odense Canoepolo International afholdt. Kæmpe succes. Mange frivillige både fra polo og fra klubben. Tak

til dem som kom og gav en hånd med. Stor ros fra deltagerne.

Vi repræsenterede Odense kajakklub til sportslørdag i januar med kajakergometre. Mange interesserede

folk kom forbi og prøvede det af.

Vinterfest på Boogies sluttede foreningsåret af for polo. Ingen nærmere detaljer følger her.

Poloafdelingen det næste år.

Vi stiller 3 hold til Danmarksturneringen.

Målsætning at få et hold i begge divisioner og ligaen.

Vi afholder ikke Danmarksturnering i år. Vi arbejder i stedet på at bruge vores kræfter på at udvikle

poloafdelingen internt. Det gør vi bla. med et stort indkøb af nyt udstyr og stort fokus på at starte nye hold.

Vi er begyndt at blive lidt indspist

Vi vil fortsat afholde firmaarrangementer, polterabender, skolearrangementer og hvad der ellers byder sig.


